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 Protokół Nr 1/2019 

 

z  posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 26 czerwca 2019r. o godz. 10:00 

 

Obecni radni:                                                                   

 

1. Cezary Nowaczewski 

2. Eugeniusz Komar 

3. Grzegorz Oczyński 

4. Andrzej Zator 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Grzegorz Oczyński otworzył 

posiedzenie komisji witając wszystkich obecnych informując jednocześnie, że porządek 

posiedzenia przedstawia się następująco: 

 

1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018r. 

2. Opinia komisji w sprawie wykonania budżetu za rok 2018. 

3. Sprawy różne.  

 

Pkt 1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018r. 

 Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin poinformowała, że środki 

pieniężne zgromadzone na rachunku bankowym na dzień 31.12.2018r. to 8.897.860,82 zł                      

w tym środki przeznaczone na wydatki niewygasające 2.157.114,57 zł i subwencja na styczeń 

2019r. to 710.839.00 zł. Zadłużenie na dzień 31 grudnia 2018r. wynosiło 14.843.951,15 zł, 

natomiast planowane dochody po zmianach na dzień ostatniego grudnia 2018r.                                           

to 63.267.918,99 zł a wykonane to 47.051.087,56 zł. Planowane wydatki po zmianach na dzień 

31 grudnia 2018r. to 85.323.616,99 zł natomiast wykonane to 61.072.892,38 zł. Planowany 

deficyt na 2018r. to 22.055.698,00 zł natomiast wykonany to 14.021.804,82 zł. Wolne środki    

z wyliczeń to kwota 6.236.629,21 zł. 

 

Pkt 2. Opinia komisji w sprawie wykonania budżetu za rok 2018. 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, iż komisja                           

w składzie  Cezary Nowaczewski, Eugeniusz Komar, Grzegorz Oczyński, Andrzej                     
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Zator, 4 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2018 i wyniku czego 

pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu za 2018r. 

 

Pkt 3. Sprawy różne.  

 Radny Cezary Nowaczewski poruszył temat dotyczący podjętej przez Radę Miejską w 

Rzepinie uchwały w sprawie przekazania 1.000.000,00 zł dla Powiatu Słubickiego na budowę 

drogi Rzepin – Biskupice, dopytując czy w tym temacie wiadomo kiedy ruszy inwestycja. 

Zastępca Burmistrza Rzepina Pan Krystian Pastuszak poinformował, że porozumienie                            

w sprawie przekazania 1.000.000,00 zł dla Powiatu Słubickiego miało zostać podpisane                        

28 czerwca ale termin został przesunięty najprawdopodobniej na 1 lipca w związku z tym                      

na dniach zostanie ogłoszony przetarg na budowę wspomnianej drogi. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                                Przewodniczył:  

Bernadetta Wąsowicz                                                            Przewodniczący Komisji Skarg, 

             Wniosków i Petycji 

           (-)  Grzegorz Oczyński 

 

 


